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1. Valg af dirigent: 
Martin Løbel blev valgt.  (Ole Holde valgt som referent) 
Der var fremmødt repræsentanter for 18 husstande og der var desuden 1 fuldmagt. 

2. Formandens beretning: 
(Formandens beretning vedlægges referatet) 
Annette Jensen fremlagde bestyrelsens bemærkninger til årets begivenheder. 
Der var et par spørgsmål til gadebelysningen og de forskellige lamper, som var udskiftet i 
området. 
Camilla fra nr. 54 oplyste, at de lamper som netop er opsat ved hus nr. 26 og 48 vil være 
den type, som fremover skal anvendes i området. På stamvejen indtil bebyggelsens start 
anvendes en anden type (svarende til den udskiftede lampe tæt ved Prøvestensvej) 
Beretningen gav ikke anledning til yderligere kommentarer, og blev herefter godkendt. 

3. Kassereren fremlægger regnskab for 2018: 
Peter Fritzböger fremlagde foreningens regnskab for 2018, som var omdelt til 
medlemmerne sammen med indkaldelsen. 
Eneste punkt som gav anledning til debat, var udgifterne til betaling til legepladsen 
tilhørende Grundejerforeningen GB-Vest. 
Der var flere spørgsmål og kommentarer til, at Skibsegen betaler en andel af 
vedligeholdelsen, når der rent faktisk ingen vedligeholdelse finder sted. Der blev bl.a. 
påpeget, at der mangler at blive reetableret faldunderlag og Henrik fra nr. 75 påpegede at 
der var direkte ulovlige forhold på legepladsen med manglende dele, og ting som ikke var 
korrekt sammenskruet. 
Kassereren oplyste, at man forgæves havde forsøgt at få fremsendt regnskab for 
legepladsvedligeholdelsen fra GB-Vest. Der var grundejere som mente, at legepladsen, 
efter ombygningen, aldrig har været færdiggodkendt.  
Udgifterne til forsikring blev også drøftet, og her er der åbenbart betalt både for egne 
forsikringer (ansvar og bygningsforsikring), men også til legepladsen. Dette mente 
forsamlingen måtte være inkluderet i den aftalte betaling, som er fastsat frem til 2020. 
Der var også forslag om først at betale til GB-Vest når de mangelfulde forhold var udbedret. 

4. Behandling af indkomne forslag: 
Der var ikke indkommet forslag til behandling. 

5. Fremlæggelse af budget for 2019 samt fastsættelse af kontingent: 
Peter Fritzböger gennemgik kort budgetforslaget, som var udsendt på forhånd. 
Budgettet vil medføre et mindre træk på foreningens driftskonto, men det blev påpeget, at 
det var vigtigt, at der blev hensat størst mulige beløb til foreningens vejfond. 
Henrik i nr. 75 mente at man måske skulle vente med hensættelsen, til der var mere 
oversigt over foreningens udgifter. 
Budgettet blev godkendt og dermed et uændret kontingent på 2.000,- kr. for 2019.  

6. Valg af formand: 
Annette Jensen blev valgt. 

7. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen: 
Peter von Kohl og Ole Holde blev valgt 

8. Valg af suppleant til bestyrelsen: 
Der var ingen kandidater til suppleantposten, så dirigenten konstaterede at bestyrelsen 
kunne klare sig uden suppleant. 

9. Valg af revisor og suppleant for denne til 2020. 
Henrik Pilvad blev genvalgt som revisor og Lennart Nielsen blev revisorsuppleant. 

10. Eventuelt 
Her var en drøftelse om evt. genoptagelse af foreningens sommerfester. En opfordring til 
forsigtig kørsel ved udkørsler på stamvejen og en henstilling om ikke at henkaste 
haveaffald i skovområderne mellem område øst og vest (ved søen og flaskecontaineren) 
 
Referat er udarbejdet af Ole Holde 19. marts 2019.	


